
Sra. Anna Magem Marsó
Alcaldessa-presidenta de l'Ajuntament de Balenyà.

Senyora,

En relació al seu escrit de data 30 de octubre de 2014, el Grup Municipal del P.S.C. de Balenyà vol 
manifestar el següent:

1.- Que en el torn de participació en el Ple de l’Ajuntament del 29 de juliol de 2014, aquest Grup 
Municipal va fer la petició que la Senyera retornés al pal principal de l’ajuntament, essent la 
resposta de l’Equip de Govern que l’estelada penja del pal de l’Ajuntament des de l’11 de setembre 
de 2013.

2.-Que si ara segons vostè, la Senyera és al lloc que li pertoca . ¿Com és que des del primer dia del 
seu mandat no la van col·locar on tocava i han hagut d’esperar el xantatge del Grup de P.S.C. per 
posar-la al seu lloc?

3.-Manifestar que des del Grup del P.S.C. no ens oposem a la col·locació d’estelades, però sí 
demanem que es retorni la Senyera al pal principal de l’ajuntament, a més, si el Ple Municipal és la 
representació de la voluntat dels veïns del poble . ¿Com és que mai s’ha aprovat formalment el 
canvi de la Senyera per l’estelada ?

Per tant,davant de la seva actitud, la manipulació de la nostra petició, les reiterades acusacions de 
xantatge per la seva part, entenent que la reclamació nostra és totalment justa, aquest Grup 
Municipal no té més solució, que donar per trencada qualsevol relació amb l’equip de Govern.

Atentament.
El Grup Municipal del P.S.C. de Balenyà.

Balenyà a 7 de novembre de 2014.


